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GroenLinks Utrecht 

Algemene Ledenvergadering 

 

Jaarverslag/verantwoording 2015 
 

.................................................................................................................................................... 
  

Algemene toelichting 

Het was een mooi en druk jaar voor de afdeling GroenLinks Utrecht in 2015. Met het jaarplan 

“Zichtbaar Actief” dat we in januari 2015 is vastgesteld op de ALV is een aantal speerpunten 

geformuleerd. Het bestuur is blij dat een groot deel van de plannen is gerealiseerd. Daar is hard met 

elkaar aan gewerkt! 

 

En dat in een jaar waarin Esther Kersten als nieuwe voorzitter Amos de Jong opvolgde. Een jaar 

waarin 25 jaar GroenLinks in de stad veel aandacht vroeg . En in een jaar waarin Margriet Jongerius 

haar functie als wethouder neerlegde en Kees Diepenveen haar opvolgde. 

 

Hieronder wordt een aantal van de resultaten benoemd op basis van de vier speerpunten en 

onderliggende acties uit het jaarplan van 2015. Het is een dwarsdoorsnede van activiteiten van de 

afdeling. Het is geen overzicht van alle politieke activiteiten van onze fractie en wethouders in de 

stad. Ook geeft het geen volledig overzicht van alle activiteiten die de werkgroepen afgelopen jaar 

weer hebben georganiseerd. Het geeft op hoofdlijnen een beeld dat dient als verantwoording voor 

het afgelopen jaar.  
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Speerpunt 1: Zichtbaarheid van de vereniging in Utrecht 

• De afdeling heeft een actieve bijdrage geleverd aan de campagne van de Provinciale 

Verkiezingen. 

• Er is inmiddels een permanente campagne commissie die op volle toeren is gaan draaien. 

Deze is vanuit de afdeling onder andere ondersteund  met de aanschaf van nieuwe 

materialen (bakfiets, shirts, jassen en onze beruchte potloden). Verschillende acties rond de 

klimaattop in Parijs, de dag van de duurzaamheid en Parking Day zijn georganiseerd,  

• Er zijn verschillende activiteiten georganiseerd waaronder een festival, film (link) en 

campagneactiviteiten zoals een fietstocht om 25 jaar GroenLinks te vieren. “Utrecht 

GroenLinks stad” is een kapstok en vliegwiel geweest voor de zichtbaarheid van GroenLinks. 

In de ALV voor de zomer is er ingestemd met een extra budget. Fleur de Bruijn heeft als 

projectleider hard gewerkt om hier mooie resultaten te boeken. In de ALV van november 

2015 zijn de eerste resultaten teruggekoppeld. In 2016 zal er verder worden geëvalueerd.  

• Het bestuurheeft  een aantal verbeteringen in de communicatie doorgevoerd. Het bestuur 

heeft gewerkt aan een actievere Facebook pagina, een vernieuwde website met volledige 

agenda en een mooi opgezette nieuwsmail. 

• Het bestuur heeft de opzet van de Marry Mosprijs verder uitgewerkt die begin januari zal 

worden uitgereikt. 

• Het actiepunt rond het organiseren van een politiek debat met andere partijen is niet van de 

grond gekomen. 

• Vier wijkbezoeken zijn georganiseerd. De opkomst was beperkt maar wel goede gesprekken 

gevoerd en leden actief geworden.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

En in dit drukke jaar werden uiteraard ook politiek gezien zichtbare resultaten geboekt. Een greep uit 

enkele resultaten:  

• Utrecht jeugdloonvrije gemeente  

• Bieb naar het postkantoor op de Neude  

• Utrecht start experiment sociale bijstand 

• GroenLinks pleit met succes voor grondstoffennota 

• Bed, bad, brood en begeleiding in Utrecht 

• Ongedocumenteerden kunnen veilig aangifte doen  

• GroenLinks komt met scooterplan 



3 

 

Speerpunt 2: Ledenwerving, -binding en –activering 

• De afdeling zit weer boven de 1600 leden! Dit is voor een groot deel het resultaat van het 

“Jesse-effect” maar ook zichtbaarheid van de Utrechtse afdeling draagt daar aan bij. De 

actieve werving en binding van (nieuwe) leden mag nog meer vorm krijgen bij alle 

activiteiten die GL doet in de stad.  

• De introductieacademie was ook dit najaar ook weer succesvol. Het heeft ook geresulteerd in  

nieuwe leden die actief willen worden.  

• Het opzetten van een  CRM-systeem is opgestart door de afdelingsmedewerker. Mensen 

kunnen hun interesses en expertise doorgeven. Wel moet er meer aandacht komen in 2016 

om dit systeem goed  te laten werken.  

• Er zijn belrondes en gesprekken gehouden met nieuwe leden. 

• Met veel enthousiasme worden de vrijdagavond borrels georganiseerd die goed worden 

bezocht, ook door nieuwe leden  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Speerpunt 3: Goedlopende projecten en werkgroepen 

• Er zijn veel werkgroepen actief geweest dit jaar. De werkgroepen van RO & Mobiliteit zijn 

samengevoegd. De werkgroepen Vluchtelingen en Milieu/Duurzaamheid zijn nieuw leven 

ingeblazen (nieuw voorzitter, nieuwe leden). En twee nieuwe werkgroepen zijn in de 

opstartfase (Cultuur & Diversiteit).  

• Er zijn dit jaar twee projecten van start gegaan (Digibetisme & Compacte stad). Deze worden 

afgerond in 2016. Het streven in het jaarplan was vier projecten te doen dit jaar. Gezien de 

hoeveelheid aan andere activiteiten, is dit niet van de grond gekomen. Er zullen nog lessen 

getrokken worden uit de eerste projecten voor nieuw te starten projecten  

• Er is door de werkgroep Polca maandelijks een politiek café georganiseerd. Er zijn – ook in 

samenwerking met andere werkgroepen en projecten – weer mooie thema’s met boeiende 
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sprekers langsgekomen. Er zijn onder andere Polca’s georganiseerd over de klimaattop in 

Parijs, over Utrecht fietsstad in het kader van de Tour, over bewonersinitiatieven in de zorg, 

over Utrecht compacte stad en over het basisinkomen. 

• Er is gestart met een redactie voor GroenLicht (de opvolger van de Linksom). In het kader van 

25 jaar GroenLinks zijn onder andere dubbelinterviews gehouden met (oud-) raadsleden. 

GroenLicht is als digitaal debatplatform nog niet gerealiseerd in 2015.   

 

Speerpunt 4: Stabiele interne organisatie 

• Esther Kersten heeft als voorzitter Amos de Jong dit jaar opgevolgd. Erik Honig (secretaris) en 

Ralph Savelberg (met als portefeuille werkgroepen & projecten) zijn tussentijds gestopt. 

Gelukkig is met de benoeming van Rachel Heijne in het najaar weer vol de aandacht om de 

werkgroepen vanuit het bestuur te begeleiden. Ook zijn Fiona Frank (communicatie) en Leyla 

Ozay (debat & ledenberaad) verwelkomd in het bestuur. Er is een aantal posities vacant. Dat 

zal ook in 2016 de aandacht nodig hebben.  

• Op basis van de landelijke statuten en reglementen is ook voor onze eigen afdeling een 

huishoudelijk reglement vastgesteld. 

• Er zijn dit jaar weer drie ALV’s georganiseerd waarbij ook de politieke verantwoording van de 

fractie en wethouders de aandacht heeft gekregen.  

• Margriet Jongerius heeft als wethouder in het najaar een stap teruggedaan. Er is een 

wethouderscommissie aan de slag gegaan die naar een geschikte nieuwe kandidaat heeft 

gezocht. Kees Diepeveen is in het najaar als wethouder gestart. Hij is verantwoordelijk voor 

de portefeuilles Cultuur, Transitie Langdurige Zorg, Wijkgericht werken en Participatie, 

Welzijn, Maatschappelijke ondersteuning en de wijk Noordwest 

• In de fractie heeft Tara Scally tijdelijk (wegens de nasleep van een ongeval) voor 16 weken 

haar raadslidmaatschap overgedragen aan Fred Dekkers. Voor de fractie wordt er versterking 

gezocht in de vorm van vrijwillige fractieondersteuners.   

• Er zijn vernieuwde contacten met de voorzitters van andere partijen gelegd. Ook heeft Esther 

als nieuwe voorzitter de contacten aangehaald met de provinciale en landelijke afdeling.  

• Door de (onverwachte) bestuurswisselingen is er extra aandacht nodig voor de continuïteit. 

Door de hoeveelheid activiteiten binnen de afdeling die de aandacht nodig heeft van het 

bestuur is dit soms onder komen te sneeuwen. Hier zal extra aandacht voor moeten zijn in 

het nieuwe jaar. De speerpunten uit het jaarplan van een actiever financieel beleid en het op 

orde brengen van het “intern geheugen” blijven belangrijk. 

 

Aandachtspunten voor 2016 

Op basis van 2015 kunnen een aantal aandachtspunten voor 2016 geformuleerd worden:  

• Verbinding en betrokkenheid – Er zijn signalen dat nog niet alle (nieuwe) leden even goed 

hun weg weten te vinden binnen de afdeling. Ook is er meer behoefte aan verbinding tussen 

werkgroepen. Verder moeten we andere/betere manieren vinden om meer leden & 

sympathisanten te boeien en te laten deelnemen (bijvoorbeeld verbreden van de vaste kern 

die ALV’s en polca’s bezoeken). 

• Verstevigen van de basis – Er is de wens om toch nog meer leden echt actief te krijgen. Dit is 

nodig om de basis te verstevigen van onder andere het bestuur en de werkgroepen. Dit is 

ook nodig voor alle activiteiten die georganiseerd moeten worden richting 2018.  

• Evalueren – Het is belangrijk om lessen te trekken uit de dingen die we in 2015 hebben 

gedaan. We willen leren van GLU25 voor onze (permanente) campagne. We willen leren van 

de wijkbezoeken om die een wat andere vorm en inhoud te geven. We willen leren van de 

projecten zodat we de aanpak verder kunnen professionaliseren.  


